
Schriftelijke vragen (Reglement van Orde, artikel 39) aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 

Statenvragen: Visie en actie voor het OV blijven uit 

Inleiding 
2024 zou het jaar van het OV zijn. Echter hebben wij geen vooruitgang gezien. In tegendeel: de dorpen 
worden slechter bereikbaar, de pilot met de nachtbus is nog telkens niet gestart en het toekomstbeeld 
OV is ondanks veelvuldige mondelinge en schriftelijke vragen opnieuw uitgesteld.  

Ook de Groene Metropoolregio heeft haar zorgen kenbaar gemaakt.1 Zij vrezen voor de leefbaarheid en 
bereikbaar van de regio. Daarnaast hebben lokale VVD-afdelingen tijdens de open agenda een petitie 
aangeboden namens honderden jongeren in hun regio. Hun oproep: houd je aan de belofte in het 
coalitieakkoord en breng de nachtbus terug naar Velp, Rheden, De Steeg, Ellecom, Dieren en 
Doesburg.2 

Naar aanleiding van bovenstaande hebben wij de volgende vragen: 

Vragen 
• 1. In de beantwoording van de mondelinge vragen over het toekomstbeeld OV tijdens de

Statenvergadering van 5 februari 2025 heeft gedeputeerde toegezegd dat deze in maart 2025
naar PS zou komen. Echter hebben wij tot op heden nog niets ontvangen. Wat is de reden voor
het zoveelste uitstellen? En wanneer kunnen wij het wel verwachten?

• 2. In maart heeft ook de Groene Metropoolregio haar zorgen over de bereikbaarheid geuit. Zij
roepen op tot een sterke toekomstvisie op het OV en meer samenwerking met de regio. Heeft u
het bericht ook gelezen? Wat gaat u eraan doen om aan hun wensen te voldoen?

• 3. Hoe ziet de samenwerking met de regio er nu uit?
• 4. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de implementatie van de pilot van de

nachtbus? Kunt u aangeven wanneer de eerste nachtbus gaat rijden?
• 5. De concessie Achterhoek – Rivierenland is gegund aan Arrivia. Wanneer kunnen we de

presentatie van het vervoersplan verwachten?

7 april 2025 
Judith Tenbusch, PvdA en Leonie Jorna GroenLinks Gelderland 
Eric van Kaathoven SP Gelderland 

1 https://www.gmr.nl/actueel/grote-zorgen-over-de-toekomst-van-het-openbaar-vervoer/  
2 https://studiorheden.nl/2025/03/26/jongeren-eisen-nachtbus-terug-vvd-overhandigt-petitie/ 
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